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Vänsterpartiet ser en tydlig trend där allt fler beslut av ärenden fattas i 
styrelsen och kommer aldrig till fullmäktige även om ärendet är av en 
sådan karaktär att så hade skett enligt Regionstyrelsens tidigare sätt att 
arbeta. Det har tidigare varit en självklarhet att beslut med viktig 
ekonomisk eller principiell betydelse gått vidare för beslut i fullmäktige. 
Så ser det inte längre ut. 
Det handlar om att man flyttar beslut från en folkvald församling och 
det blir därför ett hot mot demokratin. 
Vänsterpartiet vill ställa frågan om detta är en medveten strategi eller 
något som blivit en följd av upprepade missbedömningar? 
Är de blågröna villiga att arbeta med frågan och rätta till problemen 
eller krävs det att någon begär laglighetsprövning i alla tveksamma 
ärenden? 

Elin Hoffner för Vänsterpartiets regiongrupp 
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